

专业生产粉碎机配件 佳合

产品名称	专业生产粉碎机配件 佳合
公司名称	溧阳市佳合粉碎机科技有限公司
价格	10000.00/台
规格参数	品牌:佳合 型号:SFSP 包装:无
公司地址	中国 江苏 溧阳市 天目湖工业园
联系电话	086 0519 87807722 13961105388

产品详情

品牌	佳合	型号	SFSP
包装	无	主机功率	无 (w)
外型尺寸	300*400*500 (mm)	重量	30 (kg)
产品类型	全新	类型	粉碎机
适用动物类型	水产类、家禽类、家畜类、宠物类、观赏鱼类、其他	饲料类型	豆粕、谷物、鱼粉、杂粕、其他
加工能力	1-5 (吨/小时)		

sfsp系列宽式粉碎机sfsp widen hammer mill

宽式微细粉碎机被大、中型畜禽和水产饲料企业用于粉碎原料；同时也适用于牧草粉碎和制药行业的细微粉碎。可粉碎各种颗粒状饲料原料，如玉米、高粱、麦类、豆类、破碎后的饼粕以及其他物料。

作为水滴型粉碎机的派生系列，与普通粉碎机相比，效率提高45%-90%，是普通锤片粉碎机的替代机型。

装配 0.8、1毫米筛网条件下该机能满负荷生产出精细的水产料并大大改善堵塞现象；不需换筛就可以实现粗、细两种粉碎。

通风合适能使物料穿过筛孔速度加快，粉碎室温度降低，物料温度较低，有效提高产量。

product features

it is widely used in large or medium poultry and aquafeed feed mills,pharmacy plant for grinding various particle feed materials such as corn.sorghum,wheat and bean,broken caky dreg,pasture and other materials.

compared with common hammer mill,the wide hammer mill is derived from tear-circle hammer mill and as the substitute of common hammer mill,the grinding efficiency has been improved 45%-90%.

the wide hammer mill with 0.8、1mm screen can still smoothly and fully grind fine powder for aquafeed,coarse and fine grinding can be done with no need to change the screen.

adequate ventilation is beneficial for accelerating material speed cross screen, reducing the temperature of hammer mill chamber and material then result in improving the producing capacity.

型号type	主机功率power (kw)	产量output (t/h)
sfsp65 × 38	30/37	5-8
sfsp65 × 45	45/55	7-11
sfsp65 × 60	55/75	9-15
sfsp65 × 75	75/90/110	13-20
sfsp65 × 80	90/110/132	16-25
sfsp65 × 100	110/132/160	19-32